



146TH IPU ASSEMBLY
المنامة، البحرين
MANAMA, BAHRAIN
11-15 MARCH 2023 - ١١-١٥ مارس ٢٠٢٣

الجمعية العامة الـ146 للاتحاد البرلماني الدولي المنامة (11 - 15 آذار/مارس 2023)



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

A/146/A.1

الجمعية العامة

30 تشرين الثاني/نوفمبر 2022

جدول أعمال الجمعية العامة الـ146

1. انتخاب رئيس الجمعية العامة الـ146
2. النظر في طلبات إدراج بند طارئ في جدول أعمال الجمعية العامة
3. المناقشة العامة حول موضوع تعزيز التعايش السلمي، والمجتمعات الشاملة للجميع: مكافحة التعصب
4. الجزء الخاص بالمساءلة بشأن تنفيذ قرارات الاتحاد البرلماني الدولي والمقررات الأخرى
5. الهجمات والجرائم الإلكترونية: المخاطر الجديدة على الأمن العالمي
(اللجنة الدائمة للسلام والأمن الدوليين)
6. الجهود البرلمانية المبذولة لتحقيق رصد كربون سلبي في الغابات
(اللجنة الدائمة للتنمية المستدامة)
7. تقارير اللجان الدائمة
8. الموافقة على البنود الموضوعة للجنة الدائمة للسلام والأمن الدوليين، واللجنة الدائمة للتنمية المستدامة للجمعية العامة الـ148 وتعيين المقررين المشاركين.





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



146TH IPU ASSEMBLY
المنامة، البحرين
MANAMA, BAHRAIN
11-15 MARCH 2023 - ١٥-١١ مارس ٢٠٢٣

146th IPU Assembly

Manama (11–15 March 2023)

Assembly

A/146/A.1
30 November 2022

Agenda of the 146th Assembly

1. Election of the President of the 146th Assembly
2. Consideration of requests for the inclusion of an emergency item in the Assembly agenda
3. General Debate on the theme *Promoting peaceful coexistence and inclusive societies: Fighting intolerance*
4. Special accountability segment on the implementation of IPU resolutions and other decisions
5. *Cyberattacks and cybercrimes: The new risks to global security*
(Standing Committee on Peace and International Security)
6. *Parliamentary efforts in achieving negative carbon balances of forests*
(Standing Committee on Sustainable Development)
7. Reports of the Standing Committees
8. Approval of the subject items for the Standing Committee on Peace and International Security and for the Standing Committee on Sustainable Development for the 148th Assembly and appointment of the co-Rapporteurs

E

#IPU146